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Zhaochen Dong 

Shanghai 

 

 

PRACTICE AREAS 
◼ Intellectual property 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Dong focuses on patent law, including patent searches, invalidity strategy analysis, infringement 

analysis, and other IP-related counseling.  Ms. Dong is well experienced in fields such as 5G 

communication, automobile engineering, and artificial intelligence, among others.  Prior to joining 

Han Kun, Ms. Dong worked for three years as an engineer in the field of automobile software 

development. 

EDUCATION 
Ms. Dong received a Bachelor of Engineering degree in 2014 from Tongji University.  In 2017, she 

obtained a Master of Engineering degree from Tongji University and a Master of Engineering degree 

from the Technical University of Brunswick. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Patent Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English, German 
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董昭辰 

上海 

 

 

业务领域 

◼ 知识产权 

工作经历 

董昭辰女士主要从事专利申请、专利检索、无效策略分析、侵权分析等相关咨询，尤其擅长

通信、汽车、人工智能领域的专利申请和保护。在加入汉坤之前，她曾在新能源汽车软件开

发领域工作 3 年。 

教育背景 

董昭辰女士于 2014 年获同济大学汽车学院工学学士学位，后于 2017 年获同济大学中德学院

工学硕士学位以及获德国布伦瑞克工业大学汽车学院工学硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国专利代理人执业资格 

工作语言 

中文、英文、德语 


